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Spørsmål frå fylkesutvalet - Skuleskyss 
 
I møteprotokollen frå fylkesutvalet 22. – 23.11.2017 er det i samband med RS 170/17 «Svar på spørsmål 
om praktisering av dispensasjon frå Fylkesmannen om skuleskyss» og RS 176/17 «Spørsmål om 
skuleskyss og ruteproduksjon i Sunnhordland» teke inn følgjande: 
 

«I samband med RS 170/17 «Svar på spørsmål om praktisering av dispensasjon frå Fylkesmannen 
om skuleskyss» og RS 176/17 «Spørsmål om skuleskyss og ruteproduksjon i Sunnhordland» stilte 
Sigbjørn Framnes (Frp) seg kritisk til ein del av talmaterialet som var lagt fram. Fylkesrådmannen 
vil kome tilbake med ytterlegare svar.» 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


